
Protokół Nr XVII /2020 
z XVII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 9 czerwca 2020 r. 
 
 
XVII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 
31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw 
(Dz. U. poz. 568). Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu https://www.youtube.com/watch?v=YwFL9KjqUG4. 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
Obrady rozpoczęto 9 czerwca 2020 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 19:15 tego 
samego dnia. 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Pan Starosta Adam Krzysztoń zgłosił zmianę do porządku obrad poprzez zdjęcie 
z porządku posiedzenia punktu dotyczącego podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr XIV/108/2019 z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia rozkładu 
godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2020 r.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Zdjęcie z porządku posiedzenia pkt 11 tj. w sprawie zmiany uchwały nr XIV/108/2019 
z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2020 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku obrad: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Roczne sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Łańcucie oraz 

informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu 
łańcuckiego w roku 2019.  

4. Debata nad raportem o stanie Powiatu Łańcuckiego za rok 2019. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 

Łańcuckiego za rok 2019. 
6. Zapoznanie się z: 

a) sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu powiatu za rok 2019, 
b) sprawozdaniem finansowym za rok 2019,  
c) opinią RIO o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Łańcuckiego sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Powiatu Łańcuckiego za rok 2019, 
d) informacją o stanie mienia powiatowego, 
e) opinią Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Zarządowi Powiatu Łańcuckiego za rok 2019,  
f) opinią RIO o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie 

udzielenia Zarządowi Powiatu Łańcuckiego absolutorium. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Powiatu Łańcuckiego za rok 2019 wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Powiatu Łańcuckiego za 2019 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego za rok 2019.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Szkoły Branżowej II Stopnia w Łańcucie. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie włączenia Szkoły Branżowej II Stopnia w Łańcucie do 

Zespołu Szkół w Łańcucie. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/108/2019 z dnia 30 grudnia 

2019 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Łańcuckiego w 2020 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
14. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łańcuckiego z realizacji „Rocznego programu 

współpracy Powiatu Łańcuckiego na rok 2019 z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

15. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

16. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
17. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
18. Sprawy różne.  
19. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Roczne sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Łańcucie oraz 
informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu 
łańcuckiego w roku 2019.  
 
Roczne sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Łańcucie oraz 
informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu 
łańcuckiego w roku 2019 przedstawił i omówił Marek Mendoń Komendant Powiatowy 
Policji w Łańcucie (informacja w załączeniu). 
 
W dyskusji udział wzięli: 
Radna Monika Roman, 
Radny Zbigniew Grad, 
Radny Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Jan Panek, 
Radny Jan Magoń, 
Radny Paweł Skoczowski, 
Marek Mendoń Komendant Powiatowy udzielił odpowiedzi za zapytania radnych. 
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Przewodniczący Rady Powiatu podziękował panu Komendantowi za przedstawienie 
powyższego sprawozdania i zakończył dyskusję w tym temacie.  
 
 
Ad. 4.  
Debata nad raportem o stanie Powiatu Łańcuckiego za rok 2019. 
 
Raport o stanie Powiatu Łańcuckiego za rok 2019 został opracowany i przedstawiony 
Radzie Powiatu Łańcuckiego oraz został umieszczony na stronie BIP Starostwa 
Powiatowego. 
 
W dyskusji kolejno głos zabierali: 
Radna Monika Roman, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu, 
Radna Monika Roman (Ad Vocem), 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Michał Mac, 
Radny Mariusz Rejman, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radna Monika Roman, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Zbigniew Grad, 
Radny Kamil Kilian.  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 
Łańcuckiego za rok 2019. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 
Łańcuckiego za rok 2019. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Paweł Skoczowski, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Wojciech Szura. 
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Uchwała Nr XVII/123/2020 w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 
Łańcuckiego za rok 2019 została podjęta (w załączeniu).  
 
Pan Starosta podziękował Radzie Powiatu za udzielenie wotum zaufania za rok 2019.  
 
 
Ad. 6.  
Zapoznanie się z: 
 
a) sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu powiatu za rok 2019 

 
Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu za rok 2019 przedstawił i omówił Stanisław 
Barnat Skarbnik Powiatu (sprawozdanie w załączeniu). 
Głosów w dyskusji nie było.  

 
 

b) sprawozdaniem finansowym za rok 2019 
 

Sprawozdanie finansowe za rok 2019 przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu). Pan Skarbnik poinformował, że sprawozdanie 
finansowe zawiera: 
1) bilans z wykonania budżetu powiatu sporządzony na dzień 31.12.2019 r., 
2) łączny bilans obejmujący dane wynikające z bilansów powiatowych jednostek 

budżetowych, 
3) łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z rachunków zysków 

i strat powiatowych jednostek budżetowych, 
4) łączne zestawienie zmian w funduszu obejmujące dane wynikające z zestawień 

zmian w funduszu powiatowych jednostek budżetowych, 
5) łączną informację dodatkową obejmującą dane z informacji dodatkowych jednostek 

budżetowych. 
W dyskusji głos zabrała radna Monika Roman. 

 
 

c) opinią RIO o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Łańcuckiego sprawozdaniu 
z wykonania budżetu Powiatu Łańcuckiego za rok 2019 
 

Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu zapoznał Radę Powiatu z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Łańcuckiego sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Powiatu Łańcuckiego za rok 2019 informując, że opinia RIO 
z dnia 28 kwietnia 2020 r. jest pozytywna (opinia w załączeniu do protokołu). 
Głosów w dyskusji nie było.  
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d) informacją o stanie mienia powiatowego 
 

Informacja obejmuje stan mienia powiatowego, wykaz nieruchomości stanowiących 
własność powiatu, informację o danych innych niż własności prawa majątkowe, w tym 
w szczególności o ograniczonych prawach rzeczowych, użytkowaniu wieczystym, 
wierzytelnościach, udziałach w spółkach, akcjach, informację o zmianach w mieniu 
powiatowym oraz informację o dochodach uzyskanych z tytułu wykonywania prawa 
własności i innych praw majątkowych, dane o zmianach w stanie mienia komunalnego 
(informacja w załączeniu do protokołu). 
Głosów w dyskusji nie było.  
 
e) opinią Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Zarządowi Powiatu Łańcuckiego za rok 2019 
 

Komisja Rewizyjna obradowała w dniu 22 maja 2020 r. i opiniowała wykonanie 
budżetu oraz sprawozdanie finansowe. Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę wraz 
z pozytywną opinią w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu 
Łańcuckiego za rok 2019 (materiały w załączeniu do protokołu).  
Głosów w dyskusji nie było.  
 
f) opinią RIO o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie 

udzielenia Zarządowi Powiatu Łańcuckiego absolutorium 
 
Skarbnik Powiatu przedstawił opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 
przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 
Powiatu Łańcuckiego z tytułu absolutorium za rok 2019 informując, że opinia RIO 
z dnia 1 czerwca 2020 r. jest pozytywna (opinia w załączeniu do protokołu). 
Głosów w dyskusji nie było.  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Powiatu Łańcuckiego za rok 2019 wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Powiatu Łańcuckiego za 2019 r. 
 
Projekt uchwały przedstawił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Powiatu Łańcuckiego za rok 2019 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Powiatu Łańcuckiego za 2019 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
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Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XVII/124/2020 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Powiatu Łańcuckiego za rok 2019 wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu Łańcuckiego za 2019 r. została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego za rok 2019. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
za rok 2019. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XVII/125/2020 w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego za rok 2019 została podjęta (w załączeniu).  
 
Pan Starosta podziękował Radzie Powiatu za udzielenie absolutorium za rok 2019.  
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Szkoły Branżowej II Stopnia w Łańcucie 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych.  
Pozytywną opinię odnośnie powyższego projektu uchwały przedstawił Józef Buk 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Szkoły Branżowej II Stopnia w Łańcucie. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XVII/126/2020 w sprawie utworzenia Szkoły Branżowej II Stopnia 
w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie włączenia Szkoły Branżowej II Stopnia w Łańcucie do 
Zespołu Szkół w Łańcucie. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji i 
Spraw Społecznych.  
Pozytywną opinię odnośnie powyższego projektu uchwały przedstawił Józef Buk 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie włączenia Szkoły Branżowej II Stopnia w Łańcucie do 
Zespołu Szkół w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XVII/127/2020 w sprawie włączenia Szkoły Branżowej II Stopnia 
w Łańcucie do Zespołu Szkół w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 11.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/108/2019 z dnia 30 grudnia 
2019 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Łańcuckiego w 2020 r. 
 
Punkt zdjęty z porządku posiedzenia. 
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Ad. 12.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XVII/128/2020 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 13.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
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Uchwała Nr XVII/129/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 14.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łańcuckiego z realizacji „Rocznego programu 
współpracy Powiatu Łańcuckiego na rok 2019 z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 
 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łańcuckiego z realizacji „Rocznego programu 
współpracy Powiatu Łańcuckiego na rok 2019 z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” przedstawił i omówił Robert 
Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych w Łańcucie (sprawozdanie 
w załączeniu do protokołu).  
W dyskusji udział wziął radny Michał Mac. 
 
 
Ad. 15. 
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu.  
 
 
Ad. 16.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
W punkcie wnioski, oświadczenia i zapytania radnych głos zabierali: 
Radna Monika Roman zwróciła się z prośbą, aby drzewa przy drogach powiatowych 
zostały objęte przeglądem i została dokonana wycinka starego drzewostanu, chodzi 
o ulicę Kościuszki i Kopernika w Łańcucie. 
 
Radny Jan Magoń zwrócił się z wnioskiem odnośnie tego, że protokoły z posiedzeń 
Zarządu Powiatu powinny pojawiać się systematycznie jako załącznik z poprzedniego 
posiedzenia na bieżącym posiedzeniu. Wypowiedzi członków Zarządu powinny 
zwierać informacje o ich treści, a nie klauzulę cyt. „w tym temacie zabierali głos”. Dla 
radnych jest to jedyna informacja o pracach zarządu. Sprawozdanie na Radę Powiatu 
jest lakoniczne i przedstawiane przez pana Starostę.  
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Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniem odnośnie aktualnej sytuacji dotyczącej 
Powiatowego Transportu Publicznego oraz poprosił o potwierdzenie informacji, czy 
z rynku znika „Gazeta Łańcucka”. 
 
Radny Marian Kurek członek Zarządu Powiatu ustosunkował się wypowiedzi radnych. 
Odnośnie wypowiedzi radnej Moniki Roman w sprawie powołania szpitala 
jednoimiennego w Łańcucie stwierdził, że Zarząd Powiatu nie podejmował decyzji 
w tym temacie, ponieważ decyzja była narzucona odgórnie. Stwierdził, że duży 
szacunek należy się lekarzom i pielęgniarkom za codzienną pracę w szpitalu 
jednoimiennym, za co bardzo serdecznie wszystkim podziękował. Stwierdził, że radna 
Monika Roman troszczy się o mieszkańców powiatu łańcuckiego, ale z drugiej strony 
zapytał, gdzie chorzy na Covid-19 mieli by się leczyć, gdyby każdy szpital i samorząd 
negatywnie do tego podchodził.  
Odnośnie wypowiedzi radnego Michała Maca dotyczącego spraw związanych z ZDP 
w Łańcucie i remontami dróg powiatowych, stwierdził, że nadszedł czas, aby 
zastanowić nad strukturą działalności Zarządu Dróg Powiatowych. Zadań przybywa, 
a w ZDP nie ma osób do pracy. Stwierdził, że należy ten temat przeanalizować na 
komisjach. 
Odnośnie wypowiedzi niektórych radnych w sprawie obniżenia parytetów związanych 
z remontami na drogach, stwierdził, że obniżenie parytetów będzie miało takie skutki, 
że nie dokonamy remontu tylu kilometrów dróg, ponieważ nie będzie powiatu na to stać. 
Zaznaczył, że drogi powiatowe są to główne ciągi powiatowe w gminach i służą 
mieszkańcom danej gminy.  
Ponadto Radny zaapelował o zastanowienie się w sferze oświaty nad dalszymi 
inwestycjami, szczególnie bazy sportowej. Zaapelował o przepracowanie tych spraw na 
komisjach Rady Powiatu, a wypracowane wnioski zgłosić Zarządowi Powiatu. 
 
Radna Monika Roman ad vocem odnośnie zapytania radnego Marian Kurka, gdzie 
mieszkańcy powiatu mieli by się leczyć, gdyby zachorowali na koronawirusa – 
odpowiedziała, że w szpitalu jednoimiennym. Stwierdziła, że dyskusja zawsze jest 
dobra i prowadzi do celu i przedstawianie konkretnych dokumentów służy do 
osiągniecia konkretnych celów. Stwierdziła, że gdyby taka dyskusja odbyła się przed 
ustanowieniem szpitala w Łańcucie, szpitalem jednoimiennym i gdyby Radni mieli 
możliwość przedstawienia konkretnych argumentów do organów decyzyjnych to 
skuteczność byłaby dość duża odnośnie usytuowania szpitala jednoimiennego 
w Łańcucie. Ponadto stwierdziła, że szpital jednoimienny i decyzja władz państwowych 
to jest jedna kwestia, natomiast druga kwestia jest to zachowanie samorządu powiatu 
łańcuckiego, Starostwa Powiatu Łańcuckiego, które nie udzieliło żadnych informacji 
w tej sprawie.  
 
Radny Jan Magoń wypowiadał się odnośnie konkursu na stanowisko Dyrektora I LO 
w Łańcucie informując, że zastanawiał się czy wystartować w konkursie, ostatecznie 
jednak podjął decyzje o rezygnacji. Radny wypowiadał się także odnośnie składu 
komisji konkursowej, gdzie zauważył, że nie ma w składzie żadnego przedstawiciela 
Rady Powiatu. Ponadto zapytał, ilu jest kandydatów na stanowisko dyrektora I LO.  
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Pan Starosta mając na uwadze powyższe odpowiedział radnemu Janowi Magoniowi, że 
na obecną chwilę nie wie ile kandydatów złożyło podania na to stanowisko. Jeżeli 
chodzi o skład komisji konkursowej to radny powiatowy nie może być członkiem 
komisji. Skład komisji konkursowej reguluje ustawa Prawo oświatowe.  
Radnemu Michałowi Macowi odnośnie Gazety Łańcuckiej odpowiedział, że Gazeta 
Łańcucka nie wychodzi od początku roku, ale nie zna szczegółów dlaczego tak jest. 
Odnośnie transportu przekazał, że szczegółowo na to zapytanie odpowie pani 
Wicestarosta.  
Radnej Monice Roman odnośnie drzew przy ulicach powiatowych w Łańcucie 
opowiedział, że ZDP w Łańcucie też jest za tym, aby te drzewa mocniej przyciąć, jednak 
są problemy związane z konserwatorem zabytków.  
Następnie pani Wicestarosta Barbara Pilawa-Kraus poinformowała, że jesienną ub. r. 
zostały rozpoczęte rozmowy na temat publicznego transportu na terenie powiatu 
łańcuckiego. Rozmowy były prowadzone z gospodarzami gmin i miasta oraz 
przewoźnikami z terenu powiatu łańcuckiego. Działania, które prowadził powiat 
opierały się na rozmowach z przewoźnikami, którzy do tej pory wykonywali przewozy 
komercyjne i PKS Leżajsk. Jednak wczesną wiosną, kiedy zostały zamknięte szkoły 
(uczniowie stanowią 80% pasażerów) zaczęło wyglądać to zdecydowanie gorzej, ilość 
przejazdów została ograniczona. Po tym trudnym czasie rozmowy zostały wznowione 
z przewoźnikami, którzy wracają na swoje trasy. Przewoźnicy borykają się z dużymi 
problemami ponieważ są duże ograniczenia w związku z Covidem-19. Na linach, które 
są linami transportu publicznego istnieją dopłaty wojewody, jest to 3 zł do 
wozokilometra, które ma być utrzymane do końca roku. Większość tych przewozów 
funkcjonuje przy bardzo małym zysku. W najbliższych tygodniach zostaną 
przeprowadzone także rozmowy z Gminą Czarna, gdzie na obecny czas funkcjonują 
przewozy komercyjne. Po rozmowach z Wójtem Gminy Czarna i po uwzględnieniu 
wszystkich sugestii będzie możliwość ogłoszenia przetargu na wykonywanie linii 
transportu publicznego. Podobna sytuacja jest też w Gminie Łańcut, gdzie jest kilka 
linii, które funkcjonują dobrze jak na obecny czas. Są też linie, na które zostanie 
ogłoszony przetarg. Czas jest trudny, nie wiadomo co przyniesie przyszłość, czy dzieci 
wrócą do szkół, nie wiadomo co zaproponuje rząd. Póki co pani Wicestarosta 
stwierdziła, że jest przychylność przewoźników i w miarę możliwości powinno się udać 
teren powiatu łańcuckiego skomunikować. 
Radny Janusz Bester wypowiadał się odnośnie remontowania dróg powiatowych tzw. 
remonterem. Zdaniem Radnego technologia ta nie powinna być dopuszczona do 
remontu. Technologia ta niszczy samochody i menie oraz stwarza niebezpieczeństwo 
dla uczestników ruchu przede wszystkim motocyklistów i rowerzystów. Podkreśli że 
temat ten został poruszony na dwóch komisjach Rady Powiatu, a także zwrócił się do 
Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku 
i Bezpieczeństwa Publicznego o zajęcie się tym tematem.  
Więcej głosów nie było.  
 
Ad. 17.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Skoczowski 
 
Protokół Nr XVI / 2020 z dnia 9 kwietnia 2020 r. został przyjęty. 
 
Ad. 17.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych głos zabierali: 
Radny Jakub Reizer, 
Pan Starosta Adam Krzysztoń  
Radny Marian Kurek, 
Radny Jan Magoń, 
Radny Dariusz Kuraś, 
Radna Halina Golec, 
Radna Monika Roman, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Jakub Reizer. 
 
Ad. 18.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady 
XVII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 

 
________________________________________ 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


